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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Valdi Gobo (SDP) je na 44. redovnoj sjednici Gradskog 
vijeća Grada Labina održanoj 28. siječnja 2021. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Gradsko vijeće prošle je godine usvojilo urbanistički plan uređenja Šikuli koji najvećim djelom 
čini turističko područje 400 plus 100 ležajeva. 
U kojoj je fazi projekat izrade kompletnog turističkog područja, dali se investitor nakon 
usvajanja UPU-a javio i dostavio hodogram izvođenja investicije?“ 

 
Odgovor je u pisanom obliku dostavio gradonačelnik Valter Glavičić te se isti daje u prilogu.  
 

Sa poštovanjem,  

                                                               
PROČELNICA 

 
                                  Loreta Blašković, v.r. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

  



PRILOG uz dopis KLASA: 021-05/21-02/8, URBROJ: 2144/01-01-21-1 od 4. veljače 2021. 
 

ODGOVOR NA VIJEĆNIČKO PITANJE vijećnika Gradskog vijeća Grada Labina Valdi Gobo 
(SDP) na 44. redovnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 28. siječnja 2021. 
godine  

 
Vijećničko pitanje: 
 
„Gradsko vijeće prošle je godine usvojilo urbanistički plan uređenja Šikuli koji najvećim djelom 
čini turističko područje 400 plus 100 ležajeva. U kojoj je fazi projekat izrade kompletnog 
turističkog područja, dali se investitor nakon usvajanja UPU-a javio i dostavio hodogram 
izvođenja investicije?“ 
 
 
Odgovor: 
 
Urbanistički plan uređenja Šikuli („Službene novine Grada Labina“ broj 10/20.) stupio je na 
snagu 05. lipnja 2020. godine. S obzirom na izvanredno stanje izazvano pandemijom COVID 
19 u proteklom razdoblju od 6 mjeseci nismo imali izravne kontakte sa investitorom iz Rusije 
već samo sa tvrtkom koja ih zastupa u Hrvatskoj. Hodogram izvođenja investicije nismo dobili 
već samo informaciju da se radi na projektima rekonstrukcije postojećih građevina i pripremnim 
radnjama za infrastrukturno opremanje turističke zone. Najava je da ćemo detaljniju informaciju 
dobiti krajem ožujka. 
  

GRADONAČELNIK 
 

                     Valter Glavičić v.r. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


